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Østrup Vandværk 

 

Generalforsamling mandag den 30. marts 2015 kl. 19:00 i Østrup Forsamlingshus 

 

Dagsorden 

 

Mødt: 10 andelshavere var fremmødt. 

 

Formanden Helge Christensen indledte med at byde velkommen til de fremmødte. 

 

1. Valg af dirigent 
 
På bestyrelsens vegne foreslog formanden Knud Rasmussen, der valgtes enstemmigt. 
 
Dirigenten konstaterede, 
at generalforsamlingen afholdtes i overensstemmelse med vedtægten, 

at generalforsamlingen var lovlig indvarslet, (formanden gjorde opmærksom på, at der 
manglede en dag, men anmodede om, at generalforsamlingen på trods heraf, kunne 
godkendes. 
at generalforsamlingen godkendtes som lovlig og beslutningsdygtig. 
------------------------------ 

 

Generalforsamlingen blev enstemmigt godkendt, på trods af at der manglede en dag i 
overholdelsen af 14 dages varslet. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
 

Året 2014 har resulteret i et stort minus på t. kr. 91 mod forventet t. kr. 37 i budgettet. 
 

Årsagen hertil skyldes at der fortsat har været problemer ind i 2014 med at finde lækager 
 

Der var etableret yderligere stophaner i Daugstrup by. Der havde været et større 
vandspild ved den gamle Brugs. 

 
På trods af etablering af flere stophaner, var det stadig svært at finde utæthederne. 

 

Jens og Carsten kørte rundt om natten for finde lækager og fandt til sidst et brud hvor 

vandet løb direkte i kloakken. 
 

Der har ikke været tilslutninger, så der er fortsat 164 forbrugere med 171 målepunkter. 

  

Der har været taget de obligatoriske vandprøver i 2014, der alle har været 

tilfredsstillende, bortset fra en enkelt prøve hvor Colibakterier var blevet målt med 1, ny 

prøve viste 0. Hårdhedsgraden er fortsat uændret 18. 
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Turbiditeten er for høj, men er blevet bedre efter der er iværksat øgede antal skylninger. 

Råvands prøverne viser høje tal for jern og mangan. 

Bestyrelsen arbejder på at få bedre vandbehandling med trykfilter, har set på et anlæg fra 

Silhorko pris t. kr. 427 – det afventer. 

 

Udpumpet vandmængde var i 2014 33.915 m3 mod sidste år 35.689 m3. Forbruget målt 

hos forbrugerne i 2014 28.993 m3 mod 30.356 m3 sidste år. 

 

Årets økonomiske resultat blev et underskud på t. t. kr. 91 mod et overskud t. kr. 13 

sidste år. 

Økonomien bør forbedres så vi kan undgå låneoptagelse, hvorfor vi ved budgettet foreslår 

øgede takster. 

 

Formanden rettede til slut sin tak til Carsten og John Erik samt bestyrelse og revision. 

 

Spørgsmål 

Der var ingen bemærkninger mm. 

---------------------------- 

 

Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt. 

 

3. Årsregnskab 2014 
Det reviderede årsregnskab blev gennemgået af revisor Mogens Stougaard. 
 
Årets resultat blev et underskud på t. kr. 91 mod sidste års overskud på t. kr. 13. 
 

Formuen udgør nu t. kr. 312 mod t. kr. 403 sidste år 
------------------------- 

 
Årsrapporten godkendtes enstemmigt. 
 

4. Budget 2016 
Revisor Mogens Stougaard gennemgik budgettet der var udarbejdet på grundlag af 

uændrede takster.  
I takstbladet blev den faste afgift foreslået forhøjet til kr. 1.100 fra kr. 900 og parallel 
måler til kr. 220 fra kr. 180. fremgik af budgettet.  
Kubikmeter afgiften øges til kr. 4,00 fra kr. 3,50. For forbrug over 3.000 m3 tidligere 5.000 
m3 ændres. 

 
Statsafgiften er forsat uændret kr. 6,53. 

 
Alle priser uden moms. 

 
Budgetteret overskud på t. kr. 28 i 2016 bliver med de ændrede takster på t. kr. 75. 
---------------------------- 

 

Det reviderer budget og takstblad godkendtes enstemmigt. 
 

5. Valg til bestyrelsen 
 
Medlemmer til bestyrelsen vælges for 2 år: 
 

a. På valg: 

Helge Christensen og Knud Erik Rasmussen, begge var villige til genvalg 
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---------------------- 

 

De genvalgtes begge. 

 

Suppleanter vælges for 1 år: 

 

b. På valg: 
Henrik Jensen og Roland Hansen, der begge blev foreslået genvalgt. 
----------------------- 
 
Begge genvalgtes. 

 

6. Valg af revisorer 
 
Interne revisorer vælges for et år: 
 
På valg er: 
Jesper Hyldal Christensen og Bue Breum Nielsen, der begge blev foreslået genvalgt. 

----------------------------- 
 
Begge genvalgtes enstemmigt. 
 

7. Indkomne forslag 
Der var indkommet forslag om vedtægtsændringer. 

 

Ændringer blev begrundet af Jens Christensen, som oplyste, at det nye forslag var taget 
fra FVD´s standard vedtægt. Ændringer blev gennemgået paragraf for paragraf. 
------------------------------  
 

Der skulle 2/3 af samtlige stemmeberettigede være til steder for at ændringen kunne 
endelig besluttes, hvilket ikke var tilfældet. Hvis der på denne generalforsamling opnås 2/3 

dels flertal skal der afholdes en ekstraordinær generalforsamling inden 2 måneder for 
endelig godkendelse. 

 

8. Eventuelt 

 
Udgik 

Herefter var der ikke flere der ønskede ordet, dirigenten takkede for god ro og orden. Formanden 

takkede dirigenten for god ledelse af generalforsamling og tak til de fremmødte. 

 

Generalforsamlingen blev afsluttet kl. 19:45 

 

Referat 

  

Mogens Stougaard 
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Dirigent 

 

  

Knud Rasmussen 

 

Bestyrelsen 

 

      

Helge Christensen  Jens Christensen  Poul Timmermann 

 

    

Allan Larsen  Knud Rasmussen 

 

 

  


